

To: Jordan Securities Commission,  
Amman Stock Exchange  
Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN  
Date: 29-07-2024 08:04:00 PM  
Subject: Capital Bank of Jordan Press Release

السادة هيئة الأوراق المالية  
السادة بورصة عمان  
اسم الشركة: بنك المال الأردني  
التاريخ: 29-07-2024 08:04:00 PM  
الموضوع: البيان الصحفي لبنك المال الأردني

Capital Bank bolsters robust financial standing with a 40% increase in net profits for first half of 2024

Al-Salem: net profits reached JOD 70 million, with total assets climbing to JOD 8 billion by end of June Capital Bank Group announced its financial results for the first half of 2024. The Financial data indicates a substantial 40% increase in the group's net profits, reaching JOD 70 million, up from JOD 50 million during the same period last year. Bassem Khalil Al-Salem, Chairman of Capital Bank Group, stated, "Capital Bank Group continues to achieve strong and distinguished financial performance in the first half of this year. Al-Salem noted that the group's total assets increased by 7.7% to JOD 8.2 billion by the end of the first half of this year. He highlighted that net credit facilities granted to customers by the end of June 2024 increased by 2.9% to JOD 3.5 billion, while customer deposits grew by about 6% to JOD 5.8 billion

Tamer Ghazaleh, CEO of Capital Bank reported that the group's total income by the end of the first half of this year increased by 38% to JOD 206 million, compared to JOD 150 million in the first half of 2023. Furthermore, Ghazaleh noted that net interest income by the end of last June rose by 22.3% to JOD 104.6 million, up from JOD 85.6 million in the same period last year, and the return on assets improved to 1.8%, up from 1.5%

Ayman Abu Dhaim, CEO of the National Bank of Iraq, announced that the bank achieved exceptional financial results in the first half of this year. He reported that total direct credit facilities increased to JOD 814 million by the end of June. Additionally total customer deposits reached JOD 1.86 billion by the end of the first half. Abu Dhaim highlighted that the growth across various financial indicators contributed to a 26% increase in the bank's assets, which rose to approximately JOD 2.7 billion by the end of the first half of this year, compared to JOD 2.16 billion at the close of the previous year

كابيتال بنك يعزز مكانته المالية القوية مع نمو صافي الأرباح بنسبة 40% في نهاية النصف الأول

السالم: 70 مليون دينار صافي أرباح المجموعة وموجوداتها ترتفع إلى 8 مليارات دينار لنهاية حزيران الماضي.

ووفقاً للبيانات المالية، ارتفع صافي أرباح المجموعة بنسبة 40% ليصل إلى 70 مليون دينار، مقارنة بـ 50 مليون دينار خلال نفس الفترة من العام الماضي. وقال رئيس مجلس إدارة مجموعة كابيتال بنك باسم خليل السالم: "تواصل مجموعة كابيتال بنك تحقيق أداء مالي قوي و متميز في النصف الأول من العام الجاري.

وبحسب السالم، ارتفعت إجمالي موجودات المجموعة مع نهاية النصف الأول من العام الجاري بنسبة 7.7% لتصل إلى 8.2 مليار دينار، لافتة إلى ارتفاع صافي التسهيلات الائتمانية الممنوحة للعملاء مع نهاية شهر حزيران لعام 2024 بنسبة 2.9% لتصل إلى 3.5 مليار دينار، في حين ارتفعت ودائع العملاء بحوالي 6% لتصل إلى 5.8 مليار دينار مما يعكس مدى ثقة عملاء المجموعة وتنوع خدماتها وزيادة حجم أنشطتها المالية.

من جانبه، قال الرئيس التنفيذي لكابيتال بنك، تامر غزاله إلى أن إجمالي دخل المجموعة ارتفع مع نهاية النصف الأول من العام الجاري بنسبة 38% ليصل إلى 206 مليون دينار، مقابل 150 مليون دينار في النصف الأول من العام 2023. مشيراً إلى أن المجموعة استمرت برصد المخصصات الائتمانية وذلك عملاً بسياساتها الائتمانية الحكيمة وتحولاً منها للمتغيرات والتقلبات الاقتصادية.

وبحسب غزاله ارتفعت صافي إيرادات الفوائد مع نهاية حزيران الماضي بنسبة 22.3% لتصل إلى 104.6 مليون دينار، مقارنة بـ 85.6 مليون دينار في نفس الفترة من العام الماضي، كما تحسن العائد على الأصول إلى 1.8%، مقارنة بـ 1.5% في نفس الفترة من العام الماضي.

بدوره، قال المدير المفوض للمصرف الأهلي العراقي أيمن أبو دهيم، إن المصرف حقق نتائج مالية متميزة مع نهاية النصف الأول من العام الجاري، وأضاف أبو دهيم أن إجمالي التسهيلات الائتمانية المباشرة قد ارتفع مع نهاية حزيران من العام الجاري لتصل إلى 814 مليون دينار أردني، كما بلغ إجمالي ودائع العملاء 1.86 مليار دينار أردني كما في نهاية النصف الأول.

وذكر أبو دهيم أن نمو مختلف المؤشرات المالية ساهم في ارتفاع موجودات المصرف بنسبة 26% لتبلغ نحو 2.7 مليار دينار أردني في نهاية النصف الأول من العام الجاري مقارنة بـ

	2.16 مليار دينار أردني مع نهاية العام الماضي.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Omar Al-Jaouni	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Omar Al-Jaouni